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Z projeklu protokotu Nr XXXIXIIT z sesji Rady Miejskiej w Parczewie odbytej w
dniu 28 listopada 2017 r. pod przewodnictwem pana Mirostawa Naumiuka -
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Parczewie, dotycz4cy odpowiedzi na interpelacje
i wnioski radnych.

Ad. s

Pan Pawel Kgdracki -Burmistrz Parczewa udzielil radnym odpowiedzi na

interpelacje i wnioski zgloszone w punkcie 2.

Poinformowal,i2 odpowiedlnarnterpelacjg radnego Gol4ba zostawig na koniec.

Radnemu Goidzikowi Tomaszowi Do zgloszonej interpelacji nie bEdq sig

ustosunkowywal, bo to bylo raczej jako podzigkowanie, za ewentualnie wykonan4

inwestycjg w przyszlym roku.

Radnemu Osm6lski emu Zy gfrydowi.
OdnoSnie zmiany licznik6w przed okresem grzewczym. Ponownie bEdE bu.

interweniowal i interpelacjg radnego przekahE Zarz4dowi ZIIK,Zeby odpowiedzialni 
B^*,rwtrk,

pracownicy skontaktowali sig w tej sprawie z Zarzqdem Wsp6lnoty.

Ieaeli chodzi o sanitariat przy przystanku PKS, rozw{t\g tg sprawg na ile technicznie

jest taka mo2liwoS6. Niestety nie jesteSmy w stanie wybudowal tam sanitariatu,

jedynie moZliwe byloby postawienie tam przenoSnych toalet typu TOJ-TOJ. Obawiam

sig, Ze mog4 byc z tym problemy,Zeby nie okazato sig, ze te kabiny bgd4 narazone na

dewastacj g , tudzieZ na zle warunki atmosfery czfie.

Radnej Bojko Bo2enie.

Interpelacjg radnej przekaag do referatu komunalnego odnoSnie uzupelnienia koszy

na Smieci. Wiem, 2e pod koniec roku byta mowa o zakupie kilkunastu koszy i w
niedfugim czasie zostan4 montowane.

Radnemu Wi5niewskiemu Adamowi.

OdnoSnie interpelacji dot. ulicy Tomaszunasa. W przyszlym roku jest planowane'po

raz drugi zdarcie naktadki i poloZenie na odcinku najbardziej newralgicznym nowej.

Taka analiza pod tym k4tem byta prowadzona z projektantem i wykonawcq. Zarowno

projektant jak i wykonawca twierdzq, ze wszystko zostalo wykonane zgodnie ze sztttk4

Radnej Kopi5 Monice.
OdnoSnie napraw nawierzchni na ulicach w miescie. Na wiosng bgdzie robiony I- l

przegl1d dr6g w kwestii ewentualnych remont6w stosowne decyzje zostan1podjgte.
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budowlan4 i z projektem. Natomiast powotuj4c sig na pewn4 nieprzewidywalnoS6 tego

gruntu jest to kwestia torfow, kt6re tam s4 i one w okresie zimowym pracuj4 w

zale1nofici od temperatury i uwolnienia, ale przede wszystkim grunt jest po prostu

malo stabilny i ruchomy, pomimo tego, 2e pale zostaly wbite do warstwy noSnej i na

pale zostala polozona wl6knin a a fia niej grub4 warstw4 tluczei. Na pewno bqdziemy

chcieli to sfrezowac, poloay6 now4 nawierzchnig i obserwowa6, czy dalej bgdzie to

pracowalo.

Radnej Bloch Barbarze.

Ponownie interpelacj e przekaag do referatu inwestycyjnego. MySlg, ze nie bgdzie

prob I emu, heby to mi ej s c e zab ezpie czy 6 b ar ierkq.

Radnemu Gol4bowi Lukaszowi.

OdnoSnie sytuacji zwipzanq z poharem. MyS1E, ze w wypowiedzi radnego jest duzo

niescistoSci wynikaj4cych rrie ze zlej woli tylko z niedoinformowania. Chcialbym

poinformowad o chronologicznym przebiegu wydarzenia. PoZat mial miejsce we

wtorek ok. godziny 1505 a informacjg o po?arze otrzymalem o godzinie 1530 i

niezvvLocznie udalem sig na miejsce, gdzie bylem do momentu, kiedy zakoitczyla siE

akcja ratownicza. Widzialem jak to wygl4da, rozmawialem ze strazakami, z

Komendantem Powiatowym PSP, r6wnie1 w tym dniu spotkalem sig z Powiatowym

Inspektorem Nadzoru Budowlanego i razem byliSmy na miejscu na pogorzelisku.

R6wnoczesnie rozmawialem o sprawach bieZ4cych ze wszystkimi mieszkaflcami,

upewniaj4c sig, Ze wszyscy mieszkaricy tego budynku maj4 zapewniony dach nad

glow4. Najbardziej poszkodowana rodzinatrafila do rodziny, gdy|taka byla jej wola.

Natomiast w przypadku osoby, kt6rej mieszkanie bylo zalane, ale nie spalone, osoba ta

trafila razem z dzietmi do Hotelu, gdzie miala zapewniony dach nad glowq oruz

posilki finansowane przez MOPS. Dzieci przez te dni byty dowoZone do szkoly.

OdnoSnie zakwaterowania tej osoby byia to kwestia weekendu. ZwroctliSmy sig z

pytaniem i propozycj 4, czy osoba nie moze na sobotg i niedzielg pojecha6 do rodziny,

poniewaz nie chcieliSmy, aeby w tym dniu, kiedy sq organizowane Andrzejki, rodzina

przebywala na terenie Hotelu. Osoba nie zgodzila sig, wigc przystaliSmy na jej

warunki. Osoby najbardziej poszkodowane otrzymaly doraln1 pomoc w postaci

zapom6g pienigznych, kt6re zostaly im wyptacone. Przez caly czas pozostawalem w

statym kontakcie i uczulalem p. Dyrektor MOPS, by na biez4co pozostawala w

kontakcie ztymiosobami, ja osobiScieteZkontaktowalem sig z tymi osobami. Kilka te

dni bezpoSrednio po po?arze, byty naprawdq cighkq przeprawq' W Srodg odbylo sig

spotkanie z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego, przedstawicielami KP

psp i Urzgdu Miejskiego na miejscu w budynku, gdzie byly dokonyvvane oglgdziny

calego pogorzeliska i szacowania strat. R6wnoczesnie poszla informacja do

mieszkaric 6w, 2e do czasu zgody PINB nie ma mowy o tym, zebySmy wl4czyli pr4d'
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R6wniez w Srodg podj4tem rozmowy z potencjalnymi firmami, przynajmntej trzema,

ktore mog4 wejS6, robi6 dach, Sciany dzialowe a przede wszystkim elektrykg. W
crwartek odbyto sig spotkanie, w kt6rym uczestniczyli przedstawiciele PINB, KP PSP,

ZIIK i Urzgdu Miejskiego w sprawie ustalenia dalszych dzialan. Dalej nie bylo zgody

na wlqczenie pr4du. W pi4tek po interwencji p. Sekretarz zjaw\l sig przedstawiciel

tbezpieczyciela, kt6ry musial wej(6 do budynku,Zeby obejrzed straty. W tym dniu o
godzinie 14 otrzymaliSmy decyzjg PINB odnoSnie dalszych dzialan, r6wnoczesnie
przekazaliSmy informacjg do firmy, kt6ra w sobotg przyszla wykonywac przylycza
elektrycme do jednej i drugiej czgSci budynku oraz wymiang instalacji elektrycznej w
poszczeg6lnych lokalach. PodkreSlam, 2e przez caly czas bylem w kontakcie z
pracownikami a w szczeg6lnoSci z p. Dyrektor MOPS, ZUK, PSP, PINB i dlatego
m6wienie o tym, 2e nte ma zainteresowania ze strony wladz miejskich uwaZam za

calkowicie l<rzywdzqce.Uwalam, ze podjgliSmy stosowne dzialania i wysilek, aeby te

straty jak najbardziej zminimalizowai i bgdziemy robi6 te rzeczy, kt6rych by6 moZe

zabral<lo w latach poprzednich. R6wniez podjgta zostala inicjatywa, by dla
poszkodowanych os6b przeprowadzii akcjg ,,Szlachetna Paczka" a takle rozwaLyc

ewentualn 4 zbi6rkq ofi ar w koSciele.

Interpelacjg odno5nie wl4czeniaoSwietleniaprzekaZg do referatu inwestycyjnego. Tf

Radny GoI4b Lukasz zglosit ad vocem do wypowiedzi p. Burmistrza, twierdz4c
nastgpuj4co. Moje stwierdzenia o tym, 2e nie bylo zainteresowania nie s4 ani
l<rzywdz4ce ani bezpodstawne, bo rozmawialem o tym z mieszkaricami. Byl Pan na

miejscu tego dnia, ale p6zniej byl Pan dopiero w sobotg, tego nie negujg, bo Pan nie
jest od tego, Zeby tam jeildzi( codziennie, ale poza p. Kazanowskim i Dariuszem

Zawistowskim nie widziano nikogo w tych dniach na miejscu. To, czym Pan sig

chwali, ze w sobotg zrobiono przylEcza tym ludziom, Zeby 3 tygodnie nie siedzielibez
pr4du to jest efekt moich dziaLafi i jeszcze innych os6b, co potwierdza moja rozmowa
w pi4tek z p. Prezesem Perliriskim, kt6ry powiedzial, 2e przyjdziemy dopiero robi6 w
poniedzialek i nie bgdzie Zadnego czgSciowego wl4czania (wiatla ani innych rzeczy, {P
tylko bgdziemy po kolei przebudowywa6 instalacje, a ci llr6rzy bgd4 na kofcu bgd4 I

mieli Swiatlo za 3 tygodnie. Na moj4 sugestig o tym, zeby stworzyd jakil wariant
alternatywny do czasu wykonania remontu w slruchawce byla cisza. Kiedy p. Burmistrz
dotarl w sobotg na miejsce po raz drugi, bylem Swiadkiem rozmowy burzliwej z

mieszkaficami, gdzie Pan zacz$ ich poucza{ 2e nie ma co sig bwzy6, tylko trzeba
zapracowa6 na swoje mieszkanie, na pewno nie bylo to empatyczne i niewiele wniosto
dobrego w rozladowanie atmosfery. Natomiast efekt, kt6ry dzisiaj mamy j.est

zadawalaj4cy, bo jest zrobione rozwi1zanie tymczasowe, s4 zabezpieczone Srodki w
budzecie na uregulowanie tej kwestii. Takie dzialania powinny byd naturalnym
sposobem postgpowania i powinno mie6 miejsce bez interwencji, bo to nie bylo
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zdarzenie kosmiczne. Jezeli my nie potrafimy sobie porudzie, z l.akq rzeczq to co

bgdzie, jesli przyjdzie kataklizm, kt6ry bqdzie dotykal calej gminy.

Radna KopiS Monika chciala sig odniesd do odpowiedzi p. Burmistrza. Rozumiem,

Ze przegl4dy bgd4 robione na wiosng i Srodki bgd4 zabukowane na inwestycjach na rok

2018. Natomiast w dniu dzisiejszym zabezpieczyliSmy pieni4dze w kwocie 10 tys. zl

m.in. na uzupetrnienie nawierzchni bitumicznej na ul. Bukow4 i jak rozumiem ptzed

zimqbgd4te roboty wykonane. W takim razie skoro uzupelniamy nawierzchnig na ul.

Bukowej to proponujg uzupelni6 nawierzchnig na sl<rzyhowaniu vl. Partyzant6w i

Akacjowej. Wydaje mi sig, 2e jest zasadne, heby za jednym wyjazdem to za\'atwi6'
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